
Referat af bestyrelsesmøde nr. 98 Herlevhuse 

Tirsdag den 2. april 2019 kl. 19.00 – 22.00 i bestyrelseslokalerne 
 

Dirigent: René Petersen 
Referent: Frede Ravn 

Afbud: Henrik Riise Hansen 

Tilstede: René Petersen, Palle Jørgensen, Annette Villaume, Yvonne Madsen, Frede Ravn, Irene Petersen, 

Viggo Børsting, KAB og Dennis Lund, KAB 

 

1. Gennemgang af referat nr. 97 og godkendelse af dagsorden  

 

 

2. Afdelingsmødet den 9. april kl. 19 

Drøftelse og gennemgang af de indkomne forslag. 

1. Gulve; ingen bemærkninger 

2. Nedsættelse af Task Force om renoveringsprojekt.  

Bestyrelsen er enig i intentionerne, men frygter, at forslaget kan blive svært at gennemføre pga. 

den bundne sammensætning af Task Forcen (arbejdsgruppen). Bestyrelsen arbejder videre med 

økonomien og renoveringen af Herlevhuse. 

3. Udførelse af udlagte serviceopgaver, af driften. Drøftet, men bestyrelsen er neutral ift. forslaget. 

 

3. Nyt fra driftschef og driftsleder 

 

1. Aktionslisten 

Målinger vedr. radon drøftes på næste bestyrelsesmøde i maj. 

 

2. Der er ansat en lærling (ejendomsservicetekniker) i SAB regi. Han vil også på et tidspunkt i 

uddannelsen komme til Herlevhuse.  

 

4. Nyt fra formanden 

Torsdag den 23/5 kl. 16-18. FR møde med borgmesteren.   

 

5. Nyt fra udvalgene 

1) Ændring af hjemmesiden: Bestyrelsen tager kontakt med web masteren.  

2) Ekstraordinært repræsentantskabsmøde i SAB om Udviklingsplan (”ghettoplan”) Tingbjerg 

og Utterslevhuse.  

3) Ny App. om ”Mig og min bolig” introduceres den 24. april. Bestyrelsen vil informere, når 

den udkommer.  

 

6. Nyt fra kassereren 

Intet nyt.  

 

7. Evt. 

1) 15. maj kl. 19-21 er der ”Brandmøde” i Herlevhuse Selskabslokaler. 

2) Vi forsøger at afholde et møde til efteråret om sikring af døre og vinduer. 

3) Trafik- og Miljøudvalget retter henvendelse til kommunen angående parkeringen på 

Runddyssen og Dyrholmen. Bestyrelsen vedlægger billeddokumentation.  
 


